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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kívánja kezelni a bejelentett 300 ezer 
vendégmunkás érkezése miatt keletkező lakhatási kérdéseket?" 

 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

 A KSH adatai értelmében tavaly 14 százalékos növekedéssel 81 ezerre emelkedett a hazánkban
dolgozó vendégmunkások száma. Orbán Viktor miniszterelnök bejelentése szerint az új iparosítási
program  500  ezer  munkahely  betöltését  teszi  szükségessé,  melyből  300  ezer  főt  külföldi
vendégmunkások segítségével tervez megoldani.

Ekkora tömeg megjelenése számos kérdést vet fel az egyébként is lakhatási nehézségekkel küzdő
hazai társadalomban. Egyrészről megoldást kell találni az érkező százezrek elhelyezésére, másfelől
úgy kell ezt a helyzetet kezelni, hogy a gyakran Európán kívüli kultúrákból származók érkezése
összeegyeztethető legyen az együttélés hazai szabályaival.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1. Miként tervezi megoldani annak a 300 ezer vendégmunkásnak a lakhatását, akik a kormányzati
bejelentés szerint Magyarországon állnak munkába? 

2. Hogyan kíván véget vetni annak a gyakorlatnak, hogy a társasház nyugalmát megzavarva jóval
többen zsúfolódnak össze egy-egy lakásban, mint amennyit annak mérete indokol?

3. Mit tervez a többszázezer hazai vendégmunkás megjelenése során elszaporodó munkásszállók és
tömegszállások számának drasztikus növekedése kapcsán?

 



Várom a válaszát, tisztelettel

Komjáthi Imre
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